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03.05.2022 Ylistön laitosrakennus, luentosali Kem1, klo 16:15

Läsnä:
Santeri Neuvonen puheenjohtaja
Junnu Koiranen sihteeri
Jaani Jäsberg
Aino Askola
Oona Auvinen
Olli Puhtimäki
Ilona Savolainen
Laura Kelottijärvi
Riina Ahomaa
Samu Saarainen
Anna Luttinen
Vilja-Neelia Muotka
Antti Savolainen

Milla Mattila poistui 17.45
Elisa Tirkkonen

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- Kun täytätte kulukorvauslomakkeita, laittakaa liitteeksi mielummin oikea kuitti kuin

pelkkä tilausvahvistus
- Suojalaseista saikin vwr:n kautta niitä hyviä niin tilattiin niitä
- Palautekysely lähetetty. Tulokset käydään läpi kesän kokouksessa.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 8320,24 €
Kassassa: 136,50 €

5.2. Alkukeitoksen aktiviteetteja hallitukselle
Hallitus-tutorit vapautettu näistä tehtävistä (puoliksi)

5.2.1. Kampuskisa 22.8.
Kampuskisojen aikaan yleisesti jaetaan labratakit ja -lasit (Aino+3). Haalarien
sovitus ja tilaus on myös tässä yhteydessä, joten joku sitä rastia pitämään
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(Oona&Junnu vastuussa). Ruisku esittely (mediatiimi hoitaa) Voi olla myös muuta
hauskaa ohjelmaa jota meitä voidaan pyytää järjestämään.

5.2.2. Radikaalin esittely 24.8.
Puheenjohtaja ilmoittautuu esittelemään radikaalin ja sen toiminnan. Valmistelee
myös uuden dia-esityksen.

5.2.3. Tervetulokirje
Nakitetaan päivitys jolle kulle joka siihen tekee jo muutoksia (Aino hoitaa nimet
ynnä muut, tapsat päiväykset). Päivityksiä: tapahtumien päivämäärät,
facebook-ryhmä linkki, viitenumerot, maksudeadlinet, hallituslaisten nimet.
Deadline tälle on 31.5.

5.2.4. Suunnittelupalaveri 3.5.
Teemapäivät unohdettaisiin. Uutena konseptina opekahvit. Keskiviikkona noin
tunnin setti. Speedfriendingiä opettajie kanssa. Tutkimusmessut torstaina
iltapäivällä klo 12-16. Teemapäivien sijalle sivuaineinfoa. Tähän opiskelijapaneeli
johon voisi tulla vanhempia opiskelijoita kertomaan omista opinnoista. Näitä
ideoita kehitetään toukokuun aikana pidemmälle.

5.3. Puheenjohtajan palautekysely
Hallituslaisia pyydetään vastaamaan puheenjohtajan palautekyselyyn hallituksen ja
puheenjohtajan toiminnasta. Kysely on nimetön.

Linkki kyselyyn: https://forms.gle/f9DqE4T5V1YCUpMd6

5.4. Kehityskeskustelu
Puheenjohtaja tarjoaa hallituslaisille mahdollisuuden henkilökohtaiseen
kehityskeskusteluun, jossa käydään läpi kevätkauden suoritus ja miten toimintaa voisi
henkilökohtaisesti parantaa syyskaudella. Kehityskeskusteluihin osallistuu
keskustelijan lisäksi puheenjohtaja. Kehityskeskustelut ovat vapaaehtoisia. Ajan voi
varata doodlesta ja keskustelu voidaan tehdä livenä tai etänä. keskustelut käydään
viikolla 20.

Ajan varaus: https://doodle.com/meeting/participate/id/dBBnz7kd

Kehityskeskustelupohja:
https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ
2r2KzU/edit?usp=sharing

5.5. Haalarimerkkitilaus
Merkkimarkkinoilta idea: Tilataan jotain suosittua merkkiä ja tehdään tuottoa sillä. Esim.
Sori on darra merkki. Ensi syksyn merkkimarkkinoille olisi kiva toteuttaa, joten
budjetoinnin voi hoitaa vaikka heinäkuun kokouksessa. Selvitellään.

5.6.Sitsilaulujen “musta lista” fuksisitseille

https://forms.gle/f9DqE4T5V1YCUpMd6
https://doodle.com/meeting/participate/id/dBBnz7kd
https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ2r2KzU/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1iuZidTgMyLIo3e0pgI6BUE9e5g6EU-AdmWcwQ2r2KzU/edit?usp=sharing
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Vanhempana opiskelijana ja entisenä tutorina pidän ensisijaisen tärkeänä, että uusille
opiskelijoille pystytään tarjoamaan mahdollisimman turvallinen ja miellyttävä
integroituminen opiskelijaelämään. Nousseen keskustelun sekä saadun palautteen
pohjalta esitän, että fuksisitseillä ei laulettaisi (ainakaan vanhemman opiskelijan
toivomana) sellaisia sitsilauluja, joissa fukseja alistetaan, käytetään seksuaalisesti
hyväksi, tai muuten kohdellaan epäkunnioittavasti (hyväksikäyttöä esim. 82. Fuksi ja
144. Pienen pieni Bilsari) Uusi opiskelija voi kokea tällaiset laulut epämiellyttäviksi, tai
jopa ahdistaviksi.

Valmistellaan virallisen epävirallinen pohjustus ensi kokoukseen jonka pohjalta etiäpäi,
Olli eri mieltä.

6.Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Megazone
JYYn avustus tullu tästä ja trampasta? Hyvin mennö! Trampalta tullu avustukset,
Megazonest ei koska ei laskua.

6.1.2. Revo-Tiistai / Jyväsmetro / Vappuappro
Hyvin oli porukkaa Revossa.

6.1.3. Merkkimarkkinat
Roopemerkki oli tykätty, tuottoja tuli.

6.1.4.Luonnontieteellinen laskiainen
Joo… Tää oli aika never again tapahtuma mut kai se si taas on helmikuussa
uudestaan. 4. ja 5. bussit valittaa et joutuivat ulos kun piti siivota. Merkattakoon
että Olli siivosi yksin koko saunarakennuksen :).

6.1.5. Vappusitsit
Lol, pitäis vissii käydä ensiapu kurssi. Lipunmyyntiä ei ollutkaan diudiudiudiudiuu.
Bannilista oli hyvin epämääräinen.

6.1.6. XQ
Ennalta nähdyt haasteet olivat haasteina. Hyvä reissu ja kaikki selvis kummiski.
Syksyllä uudestaan, mut yön yli excu. Saadaankohan vielä rahoitusta laitokselta?

6.1.7. Vappukaraoke
Meni about samalla tavoin kuin kaikki matlutapahtumat. Kemistit istui omassa
nurkassaan mut hauskaa oli.

6.1.8. JM Norsupallo
Olikin matlujen välinen turnaus miinus kemistit. Ei tästä sen enempää.

6.1.9. Päiväretki Laajavuoreen
Helppoo ja kivaa, vaihtaritkin tuli myöhässä.

6.1.10. Vappusauna
Helppoo ja kivaa

6.1.11. Etkot+Bileet
Jaaaaaa, porukkaa saapui jostain syystä pilvin pimein… Bileet oli jees, porukka
rakasti merkkiä. Tuloja tuli 690,90€. Kuluja oli 443,75€. Tulonjako Linkin kanssa.
Todetaan kuluja 10,25€ ohjelman tarvikkeisiin lisää ja 284€ merkkeihin.

6.1.12. Sumari
Tähän tais 250€ riittää? Onko kaikki maksanu? Ens vuonna pidempi kierrosaika
eli 5h. Ja ehkä enemmän rasteja, jouhevoittaa kierrosta.

6.1.13. WABU
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Miten puututaan roskaamiseen? Muutoin meni erittäin hyvin.
6.1.14. Harju piknik

Piknik oli. TEKin saunailta ei ollut wörtti.
6.2. Tulevat

6.2.1. Saunailta 11.5.
Budjetoidaan 40€ kauppakäyntiin.

6.2.2. Vappupesis 12.5.
Päiväys siirtynyt.

6.2.3. Järjestösitsit 12.5.
Tänne saa ilmoittautua.

6.2.4. Veren luovutus 18.5.
Kaikki kuolee, kaikki kuolee paarlevuu

6.2.5.Kesätapaaminen 2.7.
Lounaispuistossa pihapelejä ja grillausta. Budjetoidaan 50€ grillattaviin.

6.2.6. Kesätapaaminen 30.7.
ZORB-PALLOJA Mattilanniemeen!! Budjetoidaan sitten heinäkuun kokouksessa.

6.2.7. Melontavaellus x.x.
Lähdetään kartoittamaan ajankohtaa, pidetään budjetointi kokous jos tarvitaan
ennen heinäkuun kokousta.

6.2.8. Matlu-Tapahtumat
Upotetaan tänne väliin niin kukaan ei huomaa. Käydään keskustelua matluista ja
yhteistyötapahtumien tulevaisuudesta. Asiasta ja muusta
yhteistyömahdollisuuksista keskusteltu.

6.2.9.Fuksiviikon ohjelma 22.-28.8.
Maanantai: Kampuskisa ja Revo
Tiistai: Uusien ilta - tutumisjuttuja (Halutaanko jotain muuta ohjelmaa? Esim.
kisaa?) Ylistön vanha kirjasto varaukseen.
Keskiviikko: Fuksisauna
Torstai: Kyykkä + Grill
Perjantai: Norsupalloa
Lauantai: Tutorit järjestää piknikin

Samat setit kuin viime vuonna. Jos on kultaisia ideoita niin saa ehdottaa.
Vanhusten viikkoa mietitään sitten lähempänä. Nuo tuossa että saadaan Piialle.
Revo ja Kampuksen kenttä pitää varata.

7. Media-asiat
7.1. Fuksipassi

Tsekataan tehtävät läpi ja aletaan taittamaan!
7.2. Ruiskupalaute

Suora palaute fossiileilta:
Tumma teksti tummalla taustalla vaikea lukea, voisi korjata esim vaalealla
läpikuultavalla laatikolla tekstin kohdalla
-Vastaavasti tykättiin puheenjohtajan pölinöiden valkoisesta tekstistä mustalla taustalla
Oikoluvusta hyväntuulista noottia
Puuhasivuilla rajaukset tehty vähän kiireellä
Kokonaisuutena kuulema oikein näpsäkkä Ruisku, taso noussut viimekertaisesta.
Jatkossa valmistellaan myös matala laatuisempi nettiversio, webmeister kiittää.
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8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

Sivumennen puhuttu esiin tullut juttu Jodelista.

8.2. Valiokunnat
8.2.1. Laitoskokous 2.5.

Laitoksen peruskorjaus jäissä. (ULLATUS!) Käytiin läpi laitoksen opetustuntien
kirjausjärjestelmää ja matkavarauksia. Kemian laitos on yliopiston työntekijöiden
perehdyttämisen pilottilaitos. Keskustelua syksyn työnteosta/opetuksesta. Moni
opettaja on aikomassa säilyttää hybridi mahdollisuudet kursseillaan.

8.2.2. Kemian KKR

8.2.2.1. 28.4.
Käytiin läpi ops:in kehittämis kysymyksiä laitoksen puolelta.
Orbitaalille gradun kirjoitusta? Eeppinen kamppailu
selkkari-palautteesta: Santeri Neuvonen vs kemian laitoksen
henkilökunta.

8.2.2.2. 3.5.
Kirjaston tila pysyy itseopiskelutilana remontin aikana. Sinne
saattaa ilmestyä toimistotiloja. Koska rakennusprojekti
myöhästyy, niin vielä on epäselvää nanotalon opetustilat ja
biologien siirtymä vuoden vaihteessa. Jos remonttisuunnitelmat
etenevät aikataulussa (sus) niin tammikuussa ainoa luentosali
on Kem4.

Opetuksessa lähdetään liikkeelle lähiopetuksesta mutta
peruutetaan saleja jos kurssi toteutetaan hybridinä tai etänä.
KEMA200 suoritusta aletaan seuraamaan hieman tarkemmin
(ettei kurssi veny tai opettajat tai opiskelijat kuormitu).
Syventävien kurssien tenttien ilmoittautuminen muuttuu sisuun
suoraan kurssin ilmoittautumisen yhteyteen. Korkeakouluviikko
ja lukiolaisten tet samalla viikolla. Keskustelua mahdollisesta
tet-koordinaattorista tai ope opiskelijoiden (hyväksi)käytöstä.
Radikaali mukaan tekemään kurssia “minustako kemisti?”.
Kiinnostuneita?

Kemian aloituspaikat vuonna 2023: kandi + maisteri 72, avoin
väylä 15 ja siirtohaku 5. Vuonna 2022 39 ensisijaista hakijaa,
avoimelta ei ketään ja maisteriohjelmaan 3.

Ops:in kanssa edetään hallitusti. Mennään rauhassa ja
yliopiston ohjeiden mukaan. Ops tulisi olla paperilla valmis
joulukuussa 2023. Fysko 1 takaisin kolmannelle vuodelle?

Valintakoe ei poistu, koska ei voi olla maksullista vaihtoehtoa.
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Päivän huutikset tarjoaa suomen ministeriö: Tavoitteena lisätä
maan korkeakoulu osaamista ja tavoitteet ovat seuraavat:
vuonna 2030 50% väestöstä korkeakoulutettuja ja vuonna
2040 70% väestöstä on korkeakoulutettuja.

9. Palauteboksin läpikäynti
- Pöytäkirjoja pyydetty nettisivuille. Kokouksen jälkeen kaikki löytyvät.

10. Muita esille tulevia asioita
Yritetään järjestää matlu-kokousta, missä käytäisiin lävitse yhteisiä pelisääntöjä ja
toimintatapoja matlu-tapahtumiin. PJ lähtee alustamaan ja toteuttamaan.

11. Budjetoinnit
● Etkot&Bileet: Todetaan kuluja 10,25€ (ohjelma tarvikkeet), 284€ merkkeihin.
● Saunailta: 40€ tarjottaviin
● Kesätapaaminen #1: 50€ grillattaviin.

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 6/22 kokouksen jälkeen
Päätös:

13. Seuraava kokous
30.07. klo aa:bb. Paikka sovitaan erikseen.

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:50.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____                                                        _____/____/______

_________________________ _______________________________
Santeri Neuvonen, puheenjohtaja 2022 Junnu Koiranen, sihteeri 2022


